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Bestyrelsesmøde tirsdag, den 16. november 2021.  
 
Kortfattet resumé af bestyrelsens drøftelser og beslutninger:  
 
 

 Estimat for helårsresultatet udviser fortsat efter realiserede tal for 10 måneder forventning om 
positive årsresultater for både VST og VSTC. Indtægterne i VST er som følge af corona-lukningerne 
negativt påvirket i forhold til budgetterede tal, men dette opvejes af modtagen lønkompensation 
for hjemsendte medarbejdere, tilskud for DIF/DGI’s hjælpepulje vedrørende mistede indtægter 
samt besparelser på omkostningerne til energi i hallen som følge af førnævnte lukkeperioder. 
. 

 VST’s ansøgning til Lyngby-Taarbæk Kommune om udvidelse af indendørsfaciliteterne med en hal 
til flere tennisbaner og padelbaner er endnu ikke behandlet og indgår ikke i kommunens budgetter. 
Bestyrelsen har derfor nedsat en arbejdsgruppe til konkretisering og politisk fremme af projektet. 
 

 Kommunen har nu pålagt kunstgræs, opsat bander og opstillet fodboldmål på VST’s tennisbaner 
7 og 8, men den forventede aktivitet fra Hummeltofteskolen og fodboldklubben er endnu ikke 
påbegyndt. VST forventer at få banerne ’tilbageleveret’ ved udgangen af uge 14 næste år. 
 

 På det sportslige område har VST tilmeldt 11 hold (senior og juniorer) til DTF og Tennis Øst’s 
indendørs-holdturneringer. Holdkampene i opstarten har budt på både sejre og nederlag.  

 
 Bestyrelsen har igangsat en række mindre forbedringsprojekter i tenniscentret, mens forslag til 

større opgaver afventer undersøgelse, prioritering og finansiering. 
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